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P R O T O K Ó Ł    Nr I.2018

ze zwyczajnej I sesji Rady Gminy Szudziałowo
odbytej w dniu 20 listopada  2018 roku.

Sesja odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy. Rozpoczęła się
o  godz.  100  0,  a  zakończyła  o  godz.  1200  .  Została  zwołana  przez  Komisarza
Wyborczego w Suwałkach.

Na  stan  15  Radnych  w  sesji  uczestniczyło  14,  zgodnie  z  załączoną  listą
obecności.
 
Obecni:

1.Bach Krzysztof

2.Baranowski Krzysztof

3.Bułatewicz Wojciech

4.Horosz Katarzyna

5.Jaroszewicz Grzegorz

6.Jucha Magdalena

7.Łapiński Mariusz 

8.Małoń Adam

9.Normantowicz-Horczak Małgorzata

10.Olchowik Danuta

11.Olchowik Leszek

12.Oleksza Sławomir

13.Onoszko Michał Antoni

14.Stasiewicz Jerzy Zbigniew

Nieobecna usprawiedliwiona:

Kędyś Elżbieta Irena
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Uczestniczyli:

1. Tadeusz Tokarewicz - Wójt Gminy

2. Aneta Maliszewska - Sekretarz Gminy

3. Agnieszka Monika Kukisz - Dyrektor Szkoły Podstawowej w Babikach

4. Olchowik Bohdan  -Dyrektor Szk. Podstawowej w Szudziałowie

5. Elżbieta Grażyna Jaroszewicz - Dyrektor GOAKiR

6. Aleksander Lickiewicz - Nadleśniczy Nadleśnictwa Krynki

7. Krzysztof Milewski - Komendant w PSG w Szudziałowie

8. Sławomir Grzybek - Przedstawiciel PSG w Krynkach

9. Andrzej Jurylik - Kierownik Posterunku Policji w Krynkach

10.Wojciech Bułatewicz - Członek Rady Powiatowej Izby Rolniczej

11. Leszek Olchowik  - Delegat do Walnego Zgromadzenia PIR

12.Mirosław Surowiec - Prezes  Zarządu Gminnego OSP

13.Sołtysi wsi - 15 osób.

Sesję rozpoczęto odegraniem Hymnu Państwowego.

Otwarcia I sesji dokonał Pan Michał Antoni Onoszko – najstarszy wiekiem
radny.  Przywitał  przybyłych  na  obrady  następnie  poinformował,  ze  na  stan
15 radnych w sesji udział bierze 14.

Po tym poprosił  Panią  Annę Narbutt  –  Przewodniczącą  Gminnej  Komisji
Wyborczej o dokonanie wręczenia zaświadczeń o wyborze.

Pani  Narbutt  wręczając  zaświadczenia  gratulowała  wyboru  i  życzyła
wybranym sukcesów w piastowaniu mandatu.

Następnie przystąpiono do złożenia ślubowania.  Przewodniczący Obrad Pan
Michał Onoszko poinformował o procedurze w tym zakresie,  następnie odczytał
rotę  ślubowania  i  nazwisko  najmłodszego  radnego,  który  wypowiedział  słowo
„ślubuję”.   Po tym najmłodszy  radny  Pan Grzegorz  Jaroszewicz  wyczytywał  w
porządku alfabetycznym nazwiska i imiona radnych, którzy kolejno wypowiadali
słowo „ślubuję” od siebie dodawali też słowa „Tak mi dopomóż Bóg”.
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Po złożeniu ślubowania przez radnych Pan Michał Antoni Onoszko poprosił

panią  Annę  Narbutt  o  wręczenie  zaświadczenia  o  wyborze  na  Wójta  Panu
Tadeuszowi Tokarewicz.

Wręczając  zaświadczenie  Pani  Anna  Narbutt  pogratulowała  wyboru  oraz
życzyła sukcesów w pracy na zajmowanym stanowisku w okresie kadencji.

Po  wręczeniu  zaświadczenia  Przewodniczący  obrad  poprosił  Wójta
o złożenie ślubowania.

Pan Tadeusz Tokarewicz złożył ślubowanie dodając od siebie słowa „Tak mi
dopomóż Bóg”.

W tym momencie pracownicy Urzędu Gminy wręczyli  Wójtowi wiązankę
kwiatów, jednocześnie gratulując wyboru oraz życząc powodzenia w pracy.

Kwiaty  wręczyli  też  pracownicy  Gminnego  Ośrodka  Animacji  Kultury
i  Rekreacji  oraz  Nadleśniczy  Nadleśnictwa  Krynki  Pan  Aleksander  Lickiewicz.
Gratulacje  oraz  życzenia  złożyli  dyrektorzy  szkół,  przedstawiciele  Straży
Granicznej, Posterunku Policji i sołtysi wsi.

Pan Tadeusz Tokarewicz Wójt Gminy zabierając głos podziękował za wybór
na Wójta oraz za kwiaty i życzenia, a następnie stwierdził między innymi:

– Realizacja zadań będzie bardzo trudna. Na rok 2019 otrzymaliśmy o 600 tys.
złotych niższą subwencję.  Musimy zmodernizować oczyszczalnię  ścieków,
wybudować przepompownie wody na liniach wodociągowych oraz zakupić
agregaty prądotwórcze by było odpowiednie ciśnienie w sieci.

– Zachodzi  potrzeba  opracowania   projektów  budowy  wodociągów  do
Łaźniska,  Usnarza  Górnego,  Grzybowszczyzny,  Harkawicz  i  Sukowicz.
Należy wybrać najwłaściwszą koncepcję przebiegi linii wodociągowych do
tych miejscowości.

– Mimo  starań  nie  udało  się  poprawić  stanu  wchodzącej  w  ciąg  drogi
powiatowej ulicy wsi Minkowce. Została wykonana nawierzchnia asfaltowa
od  Zubrzycy  Wielkiej  do  Minkowiec.  Będzie  zachodziła  potrzeba
dofinansowania zadań w drogownictwie realizowanych przez Powiat. W tym
przebudowę mostu w Nowince, czy drogi do Horczak.

– Można zastanawiać się nad przebudową drogi gminnej Szudziałowo – Słoja.
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– Posiadamy  dwie  szkoły  na  terenie  gminy.  W  wyniku  reformy  będą

funkcjonowały klasy I – VIII. To powoduje zwiększone wydatki w związku z
dodatkowymi  oddziałami.   Niż  demograficzny  powoduje,  że  przy  spadku
liczby uczniów  maleje subwencja oświatowa, a wynagrodzenia nauczycieli
wzrastają zgodnie z rozporządzeniami Ministerstwa Edukacji Narodowej.

– Ponad 100 tys. złotych uzyskaliśmy spoza budżetu na zakup sprzętu dla OSP.
Zakup został już dokonany.

– Udało  się  na  czas  sporządzić  protokoły  strat  w rolnictwie  wskutek  suszy.
Dziękuję  w  tym  miejscu  pracownikom  Urzędu  oraz  Panu  Wojciechowi
Bułatewicz  i  Panu  Franciszkowi  Supronowicz  –  członkom Izby  rolniczej,
którzy też włączyli się do szacowania szkód.

– Każde realizowane zadanie wiąże się z budżetem. Stan budżetu określa nasze
możliwości.

– Życzę  Radzie  Gminy  by  w  toku  kadencji  zawsze  podejmowała  słuszne
decyzje.

Pan  Michał  Antoni  Onoszko  podziękował  Wójtowi  Gminy  za
wypowiedź i przystąpił do przyjęcia porządku obrad.

Poinformował,  że porównaniu z projektem porządku proponowanym przez
Komisarza  Wyborczego  proponuje  się  uzupełnienie  polegające  na  określeniu
rodzajów Komisji oraz powołaniu składów Komisji i przedstawił nowy porządek.

Uwag nie było i porządek przyjęto 14 głosami.

Porządek:

1.Otwarcie.
2.Złożenie ślubowania przez Radnych.
3.Złożenie ślubowania przez Wójta Gminy i wystąpienie Wójta.
4. Ustalenie porządku.  
5. Wybór Przewodniczącego Rady Gminy.
6. Wybór Wiceprzewodniczących Rady Gminy.
7. Określenie rodzajów i zakresów obowiązków Komisji Rady Gminy.
8. Powołanie składów Komisji.
9.Zamknięcie obrad.

Ad.1.

Jak wyżej w niniejszym protokole.



5

Ad.2.
Jak wyżej w niniejszym protokole.

Ad.3.

Jak wyżej w niniejszym protokole.
Ad.4.

Jak wyżej w niniejszym protokole.

Ad.5.

Radni  przed  sesją  otrzymali  projekt  regulaminu  wyborów  Przewodniczącego
i Wiceprzewodniczących Rady Gminy.

Zastrzeżeń nie wniesiono i został on przyjęty 14 głosami.

Przystąpiono do zgłaszania kandydatów na Przewodniczącego Rady Gminy.

Pan  Wojciech  Bułatewicz  jako  kandydata  zgłosił  Pana  Leszka  Olchowika
wieloletniego radnego i wcześniej pełniącego funkcję Przewodniczącego.

Pan  Jerzy  Zbigniew  Stasiewicz  jako  kandydata  zgłosił  Pana  Krzysztofa
Baranowskiego  radnego  ubiegłej  kadencji,  prowadzącego  własną  działalność
gospodarczą.

Wyrazili oni zgodę na kandydowanie.
Innych kandydatów nie było i lista kandydatów została zatwierdzona 14 głosami.

Do  przeprowadzenia  tajnego  głosowania  i  obliczenia  wyników  powołano
14 głosami Komisję Skrutacyjną w składzie:

Pani Małgorzata Normantowicz-Horczak - Przewodnicząca
Pan Adam Małoń - Członek Komisji
Pan Sławomir Oleksza - Członek Komisji

Komisja  przystąpiła  do  pracy,  a  pozostałym uczestnikom sesji  ogłoszono
przerwę.

Po przygotowaniu kart  do głosowania  Komisji  przeprowadziła  głosowanie
oraz obliczyła wyniki.



6
Po przerwie Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej podała wyniki wyborów.

Przewodniczącym Rady Gminy został  wybrany Pan Leszek Olchowik uzyskując
9 głosów. Pan Krzysztof Baranowski uzyskał 5 głosów.

Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie.
Przyjęto ją 13 głosami. Od głosu wstrzymał się Pan Michał Antoni Onoszko.

 
UCHWAŁA  Nr I.1.2018

wraz z protokołem Komisji Skrutacyjnej stanowi w protokole stronę Nr 10.

Przewodniczący  obrad   pogratulował  wyboru  i  przekazał  przewodnictwo
obrad Panu Leszkowi Olchowikowi.

Pan Leszek Olchowik podziękował za wybór i zapewnił, że dołoży starań by
sprostać zadaniom oraz podejmować decyzje przy współpracy wszystkich radnych.

Ad.6.

Przystąpiono do wyboru Wiceprzewodniczących.

Pan Wojciech Bułatewicz jako kandydatów zgłosił:
– Panią Danutę Olchowik
– Panią Katarzynę Horosz

Kandydatki wyraziły zgodę na kandydowanie.
Listę kandydatów zatwierdzono 14 głosami.

Do  przeprowadzenia  głosowania  tajnego  powołano  tę  samą  Komisję
Skrutacyjną.

Komisja  Skrutacyjna  przygotowała  karty  do  głosowania,  przeprowadziła
głosowanie i po obliczeniu wyników podała je do wiadomości.

Wiceprzewodniczącą  została  wybrana  Pani  Danuta  Olchowik  uzyskując
11 głosów. Pani Katarzyna Horosz uzyskała 2 głosy.  1 głos był nieważny.

W wyborach kolejnego Wiceprzewodniczącego zgłoszona została tylko jedna
kandydatura Pani Katarzyny Horosz.  Kandydatkę zgłosił Pan Sławomir Oleksza.
Wyraziła ona zgodę na kandydowanie.
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Listę kandydatów z jedną kandydaturą  zatwierdzono 14 głosami.

Do przeprowadzenia głosowania tajnego powołano tę samą Komisję Skrutacyjną.

Komisja  Skrutacyjna  przygotowała  karty  do  głosowania,  przeprowadziła
głosowanie i po obliczeniu wyników podała je do wiadomości.

Wiceprzewodniczącą  została  wybrana  Pani  Katarzyna  Horosz  uzyskując
13 głosów.   Jeden radny wstrzymał się od głosu.

Przewodniczący  Rady  Gminy  odczytał  projekt  uchwały  dotyczący  wyboru
Wiceprzewodniczących  i poddał pod głosowanie.

Przyjęto ją 14 głosami.  
 

UCHWAŁA  Nr I.2.2018

wraz z protokołami Komisji Skrutacyjnej stanowi w protokole stronę Nr 12.

Przewodniczący  obrad   pogratulował  wyboru  Wiceprzewodniczącym oraz
zaprosił wybrane osoby za stół prezydialny.

Ad.7.

Przed sesją radni otrzymali projekt uchwały określający rodzaje i zakres działania
stałych Komisji Rady Gminy.

Do propozycje  uwag  nie  wniesiono  i  po  odczytaniu  projektu  Pan  Leszek
Olchowik poddał pod głosowanie.

 Uchwałę  przyjęto  14  głosami.   Nie  było  głosów  przeciwnych
i wstrzymujących się.

UCHWAŁA  Nr I.3.2018

stanowi w protokole stronę Nr 14.

Ad.8.

Wobec ustalenia rodzajów Komisji przystąpiono do powołania składów.
Kandydatów do poszczególnych Komisji zgłaszali sami radni.
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Do Komisji Rewizyjnej zgłoszeni zostali:

Wojciech Bułatewicz
Krzysztof Baranowski
Sławomir Oleksza
Grzegorz Jaroszewicz
Adam Małoń

Do Komisji Rozwoju Gospodarczego zostali zgłoszeni:

Mariusz Łapiński
Grzegorz Jaroszewicz
Katarzyna Horosz
Adam Małoń
Jerzy Zbigniew Stasiewicz

Do Komisji Oświaty i Kultury zgłoszeni zostali:

Krzysztof Bach
Magdalena Jucha
Danuta Olchowik
Michał Antoni Onoszko
Małgorzata Normantowicz-Horczak

Do Komisji Skarg Wniosków i Petycji zgłoszeni zostali:

Krzysztof Bach
Mariusz Łapiński
Wojciech Bułatewicz
Jerzy Zbigniew Stasiewicz

Wszyscy zgłoszeni wyrazili zgodę na pracach w Komisjach.

Po tym wybrano w głosowaniach jawnych spośród poszczególnych składów
Przewodniczących Komisji.

Pana Wojciecha Bułatewicza na Przewodniczącego Komisji  Rewizyjnej.
Za wyborem było 13 radnych. Od głosu wstrzymał się kandydujący.

Pana  Grzegorza  Jaroszewicza  na  Przewodniczącego  Komisji   Rozwoju
Gospodarczego.
Za wyborem było 13 radnych. Od głosu wstrzymał się kandydujący.
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Pana Krzysztofa Bacha  na Przewodniczącego Komisji Oświaty i Kultury.

Za wyborem było 13 radnych. Od głosu wstrzymał się kandydujący.

Pana Mariusza Łapińskiego na Przewodniczącego Komisji  Skarg Wniosków
i Petycji.
Za wyborem było 13 radnych. Od głosu wstrzymał się kandydujący.

Wobec  powyższych  ustaleń  Pan  Leszek  Olchowik  przedstawił  projekt
uchwały dotyczącej składów Komisji i poddał pod głosowanie.

Uwag  nie  było  i  po  odczytaniu  projektu  przez  Przewodniczącego  Rady
Gminy uchwałę przyjęto 14 głosami.

UCHWAŁA  Nr  I.4.2018

stanowi w protokole stronę Nr 15.

Ad.9.
 
Wobec  wyczerpania  porządku  Pan  Leszek  Olchowik  dokonał  zamknięcia
I zwyczajnej sesji Rady Gminy dziękując wszystkim za  udział.

 
Protokołował:   Przewodniczący Obrad
Jan Muciuś                       Michał Antoni Onoszko
    

 PRZEWODNICZĄCY
     Leszek Olchowik


